
Interpelácia č. 17/2015   
 
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 23.3.2015  
 
 
 
 
 
Ing. Soták: 
Chcem sa spýtať len krátko, v akom štádiu je distribúcia senior kariet, nakoľko ma viacerí 
dôchodcovia oslovili, že to kdesi viazne. Či už je to teda rozposlané alebo ako to je?  
 
PhDr. Čižmár: 
Senior karty boli distribuované, podľa toho, čo hovorí pán Ing. Podpinka, dneska je tá 
posledná várka, ktorá bola rozposlaná. Senior karty sú distribuované s platnosťou až do roka 
2018. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 23.3.2015 
 
 
 
 
 


